
 

SPØRGSMÅL NR.  S 1068 

§ 20-SPØRGSMÅL TIL SKRIFTLIG BESVARELSE 

Til:  

Dato: 14. april 2015 

Stillet af: Pernille Skipper (EL)  

Hvad mener ministeren kan ligge bag, at tal fra Det Kriminalpræventive Råd 

viser, at kun 400 ud af estimerede 3600 voldtægtstilfældesager overhovedet 

anmeldes, og hvad har ministeren tænkt sig at gøre ved det?  

(Spm. nr. S 1068). 

Begrundelse 

Der henvises til artiklen »De færreste voldtægter bliver anmeldt« i Politiken 

den 13. april 2015. 

 

På Folketingets formands vegne 

Lovsekretariatet 

Den 14. april 2015 

 

 

Svaret bedes sendt elektronisk til 

spørgeren på Pernille.Skipper@ft.dk 

og til Lovsekretariatet på lov@ft.dk. 
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